

115 學年度舊生床位團體抽籤申請作業公告(試辦)

- 一、說明：依據學生會建議方案，考量學生對「同住空間」的需求，自 115 學年度起，試辦學生宿舍「床位團體抽籤」申請制度。
- 二、申請資格：凡本校在學之碩博士舊生、學士班舊生均可申請(經濟循環學院僅可申請南投校區)。
- 三、申請時間：115 年 3 月 16 日(一)9:00 至 3 月 20 日(五)17:00 止，有意者請於開放申請時間內填寫「團體抽籤申請表」親送至各宿舍服務中心辦理，逾時不候。
- 四、抽籤結果及公告時間：於 3 月 23 日(一)10:00 於各學生宿舍服務中心現場公開抽籤(依開放抽籤之寢號辦理)，並於 3 月 24 日(二)公告於住宿輔導組/最新消息，中籤者須本人於規定時間內持學生證辦理確認，全隊若有一人未確認者視同全隊放棄。
- 五、開放申請宿舍別：
 - (一)男生-(男生須擇一住宿區域申請，不得重覆送件)
 - (1)四人組隊：四人為一單位受理申請，開放**智齋**學生宿舍四人房，共 10 間。
 - (2)四人組隊：四人為一單位受理申請，開放**西棟**學生宿舍四人連通房，共 4 間。
 - (二)女生-四人為一單位受理申請，開放**樸軒**學生宿舍四人房，共 10 間。
- 六、組隊模式：

- (一) 同住者四人為一單位(不滿四人恕不受理)，須由發起人本人填寫「團體抽籤申請表」。
- (二) 申請表填寫完成後，由一人代表送交至宿舍服務中心，送交時，請持組隊所有成員學生證正本查核(影本恕不受理)。

七、注意事項

- (一) 若預計 115 學年度進行休退學及交換者，請勿進行申請。
- (二) 宿舍收費及規格網址：
https://www.osa.nchu.edu.tw/osa/dorm/intro_list.html。
- (三) 如有變更寢室或宿舍需求，請逕依本組換寢公告說明。
- (四) 已抽中床位欲退宿者，依本校《住宿輔導辦法》第十四條規定扣繳宿費，敬請務必於 5 月 20 日(三)17:00 前向學生宿舍服務中心辦理放棄床位，以避免住宿相關費用產生。
- (五) 為維護床位申請作業之公平性，確認床位後放棄釋出之空床位，由服務中心安排，不得指定給特定人員。
- (六) 未中籤者如仍有校內住宿意願，請參加舊生床位申請-個人抽籤作業。
- (七) 參加組隊申請獲得床位者，**不得參加個人床位抽籤申請作業**，若重覆獲得床位者，學生宿舍服務中心有權取消個人床位抽籤申請獲得之床位。
- (八) 個人床位抽籤請參閱「115 學年度舊生宿舍床位抽籤申請作業期程」公告。

住宿輔導組敬啟

Announcement of Group Lottery Application for non-freshmen's Dormitory for the 115th Academic Year(Pilot program)

I. Description :

In response to the Student Association's proposal and to better accommodate students' needs for "shared living spaces," a pilot "Dormitory Bed Group Lottery" system will be implemented starting from the 115th Academic Year.

II. Eligibility :

All current students (Students of Academy of Circular Economy can only apply for the Nantou Dormitory) (including non-freshmen of bachelor's, master's, and doctoral programs, deferred graduates, and non-freshmen of in-service programs) are eligible to apply for beds.

III. Application Period :

From March 16 (Mon.), 09:00 to March 20 (Fri.), 17:00, 2026.

Interested applicants must complete the group application form and submit it in person to their respective Dormitory Service Center during the application window. Late submissions will not be accepted.

IV. Lottery Result & Announcement :

1.Live Lottery: March 23 (Mon.), 10:00 AM at each Dormitory Service Center (conducted based on available room numbers).

2.Result Announcement: March 24 (Tue.) on the Student Housing Service Division / Latest News website.

3.Confirmation: Winners must present their Student ID in person for confirmation within the designated time. If any single member of the team fails to confirm, the entire team's application will be considered forfeited.

V. Available Dormitories :

1.Male Students (Choose one area only; duplicate applications are prohibited) :

Group of 4: 4-person rooms in Zhi-Zhai (10 units available).

Group of 4: 4-person connected rooms in West Building (4 units available).

2.Female Students :

Group of 4: 4-person rooms in Pu-Xuan (10 units available).

VI. Grouping Rules :

1.A group must consist of exactly 4 members (applications with fewer than 4 people will not be accepted). The "Initiator" is responsible for filling out the application form.

2. One representative must submit the form to the Dormitory Service Center. Upon submission, original Student IDs of all team members must be presented for verification (photocopies are not accepted).

VII. Important Notes :

1. Students planning to take a leave of absence, withdraw, or go on exchange for the 115th Academic Year should not apply.

2. For dormitory fees and specifications, please visit: NCHU Dormitory Info

https://www.osa.nchu.edu.tw/osa/dorm/intro_list.html

3. For room or dorm change requests, please follow the guidelines in the "Room Change Announcement."

4. Cancellation: According to Article 14 of the Student Housing Guidance Regulations, those who wish to forfeit their bed after winning must complete the cancellation process at the Dormitory Service Center by May 20 (Wed.), 17:00 to avoid dormitory fees.

5. To ensure fairness, any vacant beds resulting from forfeitures will be reassigned by the Service Center; specific replacements cannot be requested.

6. Applicants who do not win the group lottery but still wish to live on campus should participate in the "Individual Lottery" process.

7. Students who secure a bed through the group lottery are not eligible for the individual lottery. If a student is found to have secured beds in both, the Service Center reserves the right to cancel the bed obtained via the individual lottery.

8. For individual lottery details, please refer to the "Announcement of non-freshmen's dormitory application through computer drawing lots for 115th Academic Year."